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فرماندار سروستان:

به فرهنگ بیش از دیگر موضوعات پرداخته شود
در دیدار معاون توسعه مدیرت و منابع اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس با فرماندار شهرستان سروستان مطرح شد: باید به فرهنگ بیش از

دیگر موضوعات پرداخته شود.

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ، هنر و رسانه گزارش خبر، غلامرضا یوسفینژاد در این نشست صمیمی با بیان اینکه در همه استان با کمبودهایی
همچون نیرو و امکانات روبرو هستیم که هرچند تلاشهای خودمان را کردهایم کماکان با گرفتاری های زیادی روبرو شده ایم و به دنبال آن هستیم که به

زودی یک نیروی توانمند را به این اداره بیفزائیم.
معاون توسعه مدیرت و منابع فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس اظهار داشت: در این شهرستان ما هم می خواهیم شهرستانی فعال تر داشته باشیم و
رئیسی که در امور محوله پیگیرتر است شهرستان پویاتر خواهد بود. ما در حد وسع و توان خودمان کمک خواهیم کرد. ارشاد همچون دستی است که

صدا ندارد و اکنون که همه یک دست شده اند در این دولت باید کمک کنیم به دستگاههایی که ضعیف تر هستند.
یوسفی نژاد با بیان اینکه در مقوله مجتمع فرهنگی هنری این منطقه ما بهره بردار هستیم و مجری راه و شهرسازی است که مجتمع را با کمک شما
بتوانیم هر چه زودتر تحویل بگیریم، گفت: شهرداری بودجه فرهنگی دارند و می توانند این را بیاورند کنار هم و یاری رسان هم باشند. باید هر کاری

پیوست فرهنگی داشته باشد که آن نیز نمی شود مگر در شورای فرهنگ عمومی توجه گردد.
وی با بیان اینکه این اولین تغییر مدیریتی سروستان است که امیدوارم از این پس تغییرات به خوبی و مناسب انجام شود و این تغییر زمینه پویایی و
بالندگی فرهنگ و هنر شهرستان شود، گفت: دید ما این بود که کسی که در جایی سربلند و پویا بوده است در جای دیگر هم می تواند همین گونه باشد.
پیش از این هم جناب ضیایی و خانم شفیعی بیش از توان خود به تنهایی بار فرهنگ و هنر را بر دوش داشتند. تغییر مدیریتی بهویژه در حوزه فرهنگی

و هنری که در حال دگرگونی است می تواند به پویایی و بالندگی بیشتر کمک کند.
قاسم فریدیان سروستانی فرماندار شهرسان سروستان نیز در این نشست ضمن تاکید بر اینکه، فرهنگ با همه جلسات زیادی که گرفته می شود موضوع
غریب و پرحاشیه است که تنگناهای بسیاری هم دارد، گفت: احساس می کنم بسیاری از نیروهای فرهنگ و ارشاد از نظر معیشتی مشل دارند. با این
همه باید به فرهنگ بیش از دیگر موضوعات پرداخته شود. همه بخش های عمرانی و آبادانی باید پیوست فرهنگی داشته باشد. در شهرستان باید

فرهنگ اسلامی ایرانی، فرهنگ غالب شود و یک رئیس فرهنگ و ارشاد اسلامی قوی می تواند شهرستان را قوی کند.
فرماندار شهرسان سروستان ادامه داد: گمان دارم که از نظر فرهنگی فرهنگ و هنر در این شهرستان به حاشیه رفته است و امید داریم که با آمدن جناب
جلالی که متخلق به اخلاق اسلامی هستند انتظار داریم که با آن رویکرد جدیدی که داریم فرهنگ و ارشاد از این رخوت و رکود بیرون بیاید و صاحب نظر

و ایده باشد و با محوریت امام جمعه شاخص های فرهنگی و هنری را افزایش دهد.
قاسم فریدیان افزود: با تشکر از خانم شفیعی که در سال گذشته یک تنه همه بار فرهنگ و هنر را بر دوش گرفته بود، گفت: رویکرد ما رویکرد فرهنگی
است و همه کمک کنیم که اتفاقات خوبی در این شهرستان بیفتد.  سروستان دیگر حیاط خلوت مسئولین نیست که بیایند برای استراحت و در واقع

شهرستانی است که باید کار کنند تا مسولین پویا، درست سالم و کارا بتوانند شهرستان را از حالت خمودی بیرون بیاورند.
مسئول امور شهرستان های اداره کل نیز بیان داشت: خانم شفیعی در این بازه کوتاه خوب توانست از پس کار دربیاید و آقای جلالی که با تجربه بسیار
خود به اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی سروستان آمده است. اهمیت قائل شدن برای فرهنگ و ارشاد اسلامی همراهی و همکاری دیگر دستگاه ها را نیز

به همراه خواهد شد.
عبدالصمد سلیمانی افزود: از پیوست فرهنگ باید بگذریم و به مهندسی فرهنگی در همه حوزهها برنامه داشته باشیم که موتور پیشران در دیگر حوزه
های دیگر نیز همین فرهنگ است. سیاست گذاری فرهنگی هنگامی می تواند رخ بدهد که اثربخشی و رضایت بخشی را داشت باشد. فرهنگ ملی و
بومی شهرستانی محور خواهند بود و از تمرکز زدایی بیرون آمده است تا فرهنگ و هنر پویاتر شود و امیدواریم شورای تحول فرهنگی هم راه اندازی
شود تا رویدادهای استان نیز با رویکرد جدید و ظرفیت های شهرستانی به سوی مناطق برود تا داشتههای فرهنگی و هنری شهرستانی بیش از پیش

شناخته شوند.
محمد جواد جلالی نیز به عنوان ریاست جدید اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی سروستان خاطر نشان کرد: امیدواریم که خداوند توفیق دهد و قدمی برداریم
و با همکاری امام جمعه فرمانداری و دیگر مسولین بتوانیم کارهای عقب مانده همچون مجتمع فرهنگی و هنری را با همکاری شهرستان و استان پیگیری

کنیم تا زودتر به سرانجام برسد و زیرساخت های فرهنگ و هنر آماده شود.
مرضیه شفیعی نیز که مسئولیت قبلی این اداره شهرستان را بر عهده داشت گفت: نگاه دغدغه مند خودم این بود که اداره فرهنگ و ارشاد به حاشیه

نرود و نگذاشتیم که کارها بر زمین بماند و از این پس هم ادامه کار بدهیم.
در پایان این مراسم خوانش متن حکم رییس جدید و تکریم از رییس پیشین نیز صوت گرفت.


